
 

Γιατί  ο Θεός δεν εμποδίζει το κακό;  

Ο Θεός θα μπορούσε να απαλείψει το κακό από τον κόσμο. Αλλά έτσι θα αφαιρούσε 
από τον άνθρωπο την ελευθερία να αποφασίζει εκείνος, επειδή ο Θεός ως 
κατεξοχήν Ελεύθερος, σέβεται και την ελευθερία των δημιουργημάτων Του. 
Συνεπώς, αν ο Θεός εμπόδιζε τη δυνατότητα επιλογής από τον άνθρωπο, θα είχαμε 
ένα Θεό δυνάστη, τον οποίο όλοι υποχρεωτικά  θα τον προσκυνούσαμε. 

Όμως, με αυτά που βλέπουμε και ακούμε σήμερα, δημιουργούνται μέσα μας ζητήματα 
πολλά, για την κυριαρχία του κακού.  

Καλό λοιπόν είναι η στάση  μας απέναντι στο κακό να χαρακτηρίζεται, κάποιες 
φορές, από σιωπή, πάντα από προσευχητική συμπαράσταση, και κάποιες άλλες  από  
την ενεργό συμμετοχή μας, στο μέτρο που μπορούμε, στην αποτροπή του, όταν 
μάλιστα συμβαίνει δίπλα μας. Ώστε να ελαττώνεται και να μην αυξάνετε. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


